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متن پرسش

سلام خدمت استاد عزیزم: استاد جانم! واقع اش بنده نسبت به سلوک و سیره شهید حججی غبطه

میخورم (به آن عشق ها، ایثار ها و اخلاص ها...) اما دو سؤال ذهنم را درگیر کرده که پاسخ آن را می

طلبم. ۱. استاد جان! سن بنده تقریبا نزدیک سن شهید حججی است، در حالی که بنده هنوز در این

سن درگیر حجاب های ظلمانی و نورانی هستم؛ چطور باید شهید حججی در این سن کم به آن مرتبه از

سلوک برسد که در وصیت خود به فرزندش می گوید «فرزندم چنان زندگی کن که خدا عاشقت بشه،

که اگر عاشقت بشه تو رو خوب خریداری میکنه» راز این سرعت سلوک شهید حججی چیست!؟ چرا

بنده نیستم؟!! ۲. بنده وقتی سلوک اجتماعی مقام معظم رهبری در دوران جوانی شان را با سلوک

اجتماعی شهید حججی مورد مداقه قرار میدهم به یک تمایز عمده و مهم میرسم؛ اینکه گویا انتخاب

حضرت آقا در نسبت با انقلاب اسلامی بزرگتر و به تعبیری سعه وجودی بیشتری داشته!! استدلالی که

دارم این است که وقتی مبارزات و مجاهدت های آقا را در دوران جوانی ملاحظه می کنیم به شدت

فعال و در عرصه های گوناگون حضوری جامع و تعن کننده داشتن. بر خلاف شهید حججی که یک

نوع انزواء حیاگونه میبینیم. نظر مبارک تان در مورد برداشت بنده نسبت به اصل انتخاب این دو

بزرگوار و نیز استدلال بنده چیست!؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. با رابطهی صادقانه با خدا و اولیای معصوم «علیهمالسلام» إنشاءاالله نظر

لطف خداوند بر انسان محقق میشود. حال اوست که تصمیم بگیرد چگونه ما را بخرد. ۲. دو نگاه در

میان است و هرکدام را خداوند به شکلی جلو میبرد. شهید حججی را برای آنکه حجّت شهدا شود و

رهبر معظم انقلاب را برای آنکه راه توحیدیِ بشر امروز را با نور شخصیت خود بنمایاند تا انسانها در

مسیر توحید جلو بروند. موفق باشید


